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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért helyezik a mezőgazdasági érdekeket a 
természetvédelmi érdekek elé?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Magyar Gazdakörök és Gazdaszövetkezetek Szövetsége és a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara
kezdeményezésére bizonyos védett vadlúdfajok vadászati idényét kitolták három hónapra Hajdú-
Bihar  és  Jász-Nagykun-Szolnok  megyékben,  a  korábbi  egy  hónappal  szemben.  A gazdák  az
intézkedés hatására a madarak által okozott mezőgazdasági károk csökkenését remélik. Az érintett
fajok a nyári lúd, a nagy lilik és a vetési lúd, ugyanakkor a madárrajokba kis lilik is vegyülhet,
amely az egyetlen északi lúdfaj, melynek állománya csökken és veszélyeztetett helyzetben van. A
fentiek alapján kérem Miniszter Úr tájékoztatását:

 

• Történtek-e egyeztetések természetvédelmi szakemberekkel az intézkedés hatásairól az 
érintett, védett madárfajokra, különösen a kis lilikre?

• Hogyan kívánják biztosítani, hogy a kis állományú és veszélyeztetett kis liliket a vadászok 
véletlenül se lőhessék ki?

• Miért helyezik a mezőgazdasági érdekeket a természetvédelmi érdekek elé?


